

正面

360mm

TWS5.4蓝牙耳机说明书



配对方式：自动配对
开机提示音：开机
关机提示音：关机
组对状态提示：嘟
连接成功：蓝牙已连接
低电提示：电量不足
触摸功能：
开机：长按3秒
关机：长按5秒
暂停/播放：单击任意耳机
接听/挂断电话：单击任意耳机
拒接来电：长按任意耳机2S
音量加：双击右耳机
音量减：双击左耳机
上一曲：三击左耳机
下一曲：三击右耳机
语音助手SIRI：长按左耳机2秒松手
低延迟模式：长按右耳机2秒松手
不连接待机：3分钟自动关机
语音切换：耳机开机未连接设备，双击触摸切换提示语音

1

产品参数信息
听歌时间：5小时（满电单次使用）
通话时间：4小时（满电单次使用）
耳机充电时间：~1.5小时
充电仓充电时间：~1.5小时
支持协议：A2DP、AVRCP、HSP、HFP
音频解码：SBC、AAC

包装清单：
蓝牙耳机2PCS（左耳机/右耳机） 充电收纳盒1PCS
充电线1PCS 说明书1PCS
小耳帽2PCS中耳帽2PCS大耳帽2PCS

2

操作说明：
特别提示：首次使用或者耳机入仓1小时后再使用，需取出耳机再放回充电仓唤醒耳机，实现耳机出仓自动开机功能。耳机出厂时已经进行左右耳组对，如出现左右耳不能组队，如出现左右耳不能组队，请按如下操作：
耳机双耳使用操作步骤：两个耳机同时开机，白蓝灯交替闪烁约5秒，左右耳机自动互相连接，TWS组队成功。主耳机白蓝灯闪，副耳机灯不亮时，打开手机蓝牙可搜索进行连接，连接成功后，两个耳机的指示灯全部熄灭。
耳机单耳使用操作步骤：从充电仓取出任意一个耳机，耳机白蓝灯交替闪烁，此时打开手机蓝牙可搜索进行连接，连接成功后耳机使用过程中都不闪灯。
主从切换操作：TWS耳机组队成功后，可实现不分主副耳机，都可以单独使用（如一个耳机没有电或在充电状态，不影响另一个耳机的正常使用），两个耳机可交替作为主声道。
蓝牙回连操作：蓝牙与手机已配对成功，手机没有删除连接信息（配对名），再次重启耳机可自动连接到手机（或者耳机放入充电仓后，再拿出耳机都会自动回连到手机）。

3

注意事项：
1.请勿将蓝牙耳机摔落，撞击，刮擦，扭曲，敲打，砸压，投入水中等。
2.使用蓝牙耳机时，请将其远离磁体，电器和扬声器附近。
3.尽量避免将蓝牙耳机放置于极端温度中（使用环境工作温度范围-10°C~55°C）。
4.避免将蓝牙耳机暴露在潮湿环境中。
5.若长时间不使用蓝牙耳机，请充满电并隔一个星期充一次电，延长蓝牙耳机使用寿命。
6.请勿让蓝牙耳机靠近火源。
7.请勿将蓝牙耳机与充电仓放在易燃易爆物品旁边。
安全指导：给充电仓充电请使用标准直流充电器（DC 5V/500mA-2A），请勿拆卸充电仓与蓝牙耳机，或者将其他物品插入产品内，以避免产品损坏甚至给您代理伤害。

4

严重警告：
请勿在充电时使用本产品，请使用厂家指定的适配器给产品充电。
内置锂电池请勿拆开放置火中，不可让金属物品接触或短路电极，不可撞击和挤压电池，避免放置于潮湿腐蚀或过热（>55°C）环境中。

5

TWS5.4
Bluetooth headset manual



Pairing mode: automatic pairing
Boot prompt tone: power on
Shutdown prompt sound: power off
Group pair status prompt: Du
Successful connection: connected
Low power prompt: low battery
Touch function:
Power on: Long press for 3 seconds
Shutdown: long press for 5 seconds
Pause / play: Click on any headset
Answer / hang up calls: Click any headset
Reject calls: long press any headset 2S
Volume plus: double-click on the right headset
Volume reduction: Double-click on the left headset
Last song: three click left earphone
Next song: three click right earphone
Voice assistant SIRI: Long press the left headset for 2 seconds to let go
Low latency mode: long press the right headset for 2 seconds to let go
No standby connection: 3 minutes of automatic shutdown
Voice switching: the headset is not connected to the device, double click touch to switch voice prompt.

6

Product parameter information
Listening time: 5 hours (full charge for single use)
Call time: 4 hours (full charge use)
Headphone charging time: ~1.5 hours
Charging time of the charging bin: ~1.5 hours
Supporting protocol: A2DP, AVRCP, HSP, HFP
Audio decoding: SBC, AAC

Packing list:
Bluetooth Headset 2 PCS (left / right headset)
Charging storage box: 1 PCS
Charging line 1 PCS
manual 1PCS
Small ear cap 2 PCS middle ear cap 2 PCS
large ear cap 2 PCS

Serious warning:
Do not use the product when charging, please use the adapter specified by the manufacturer to charge the product. Built-in lithium battery should not be disassembled and placed in the fire, do not let metal items contact or short circuit electrode, do not touch and squeeze the battery, avoid placing in wet corrosion or overheating (> 55 °C) environment.

7

Operation declaration:
Special note: after the first use or 1 hour after the headset is in the storage, it is necessary to take out the headset and put it back in the charging compartment to wake up the headset, so as to realize the function of automatically starting the headset out of the warehouse. When the earphone leaves the factory, the left and right ear groups have been paired. If the left and right ears cannot form a group, and if the right and left ears cannot form a group, please operate as follows:
Procedures of both ears: the two headphones are turned on at the same time, the white and blue lights flicker alternately for about 5 seconds, the left and right headphones are automatically connected to each other, and the TWS team is successful. The white and blue light of the main earphone is flashing. When the secondary earphone light is not on, open the mobile phone's Bluetooth to search and connect. After the connection is successful, the indicator lights of the two earphones are all off. Procedures of single ear use: take out any earphone from the charging compartment, and the white and blue lights of the headset will flash alternately. At this time, open the mobile phone's Bluetooth to search and connect. After successful connection the headset will not flash during use.

Master and slave switching operation: After the successful formation of TWS headphones, it can be used separately regardless of the main and secondary headphones (such as one headset has no power or is in the charging state, which does not affect the normal use of the other headset), and the two headphones can be used alternately as the main voice channel.
Bluetooth connection operation: Bluetooth has been successfully paired with the phone, the phone has not delete the connection information (matching name), the headset can be automatically connected to the phone (or the headset is put into the charging compartment, and then take out the headset will automatically connect back to the phone).

FCC Caution:
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: Reorient or relocate the receiving antenna. Increase the separation between the equipment and receiver. Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

8

9

10

60mm

反面

360mm